
Obec Dlouhopolsko 

ZÁPIS 

z 1. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Dlouhopolsko 

konaného dne 4. března 2025 od 18:30 hodin 

v zasedací místnosti v budově bývalé školy, Poděbradská čp. 5, Dlouhopolsko 

 

 Přítomní členové zastupitelstva obce: Mgr. Hana Míčová, Ing. Martina Knytlová, 

Bohumil Knytl, Pavla Průšová a Jan Průša 

 Omluven: Jaroslav Znamínko 

 

1. Zahájení 
Zasedání zahájila starostka obce Mgr. Hana Míčová v 18:30 hod. a přivítala všechny přítomné.  

Prohlásila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno. Dále starostka konstatovala, že je 

přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva obce, 5 přítomných, a prohlásila zasedání 

za usnášeníschopné.  

Starostka obce dále sdělila přítomným, že účastí na schůzi souhlasí přítomní s GDPR, neboť 

zápisy ze zasedání zastupitelstva se zveřejňují na webových stránkách obce. Pokud se někteří 

z přítomných zúčastní diskuze, budou zveřejněna jejich jména. 

2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Starostka navrhla určit zapisovatelkou Ing. Martinu Knytlovou, ověřovateli zápisu pana Knytla 

a pana Průšu. 

Hlasování č. 1 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 46/1/2025: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje zapisovatelkou Ing. Martinu Knytlovou, 

ověřovateli zápisu jsou pan Knytl a pan Průša.  

3. Schválení programu: 
1. Zahájení 

2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Schválení smlouvy na dopravní obslužnost 

5. Přistoupení k Paktu starostů a primátorů pro klima a energii 

6. Žádost o dotaci na neproduktivní investice v lesích 

7. Projekt chodníky 

8. Územní plán – schválení ÚP s regulačními prvky 

9. Zahájení výstavby optické sítě Cetin 

10. Schválení podpisu dohody o poskytnutí dotace - Úprava pomníku T.G. Masaryka z roku 

1938 a oprava pomníku padlým v první světové válce  

11. Rychlostní radary 

12. Znak a vlajka obce 

13. Práce na výstavbě komunitního centra  

14. Těžba dřeva v obecním lese 



15. Smlouva na odběr drobného elektroodpadu 

16. Odměna starostky a místostarostky 

17. Inventarizační zpráva 

18. Informace o dění v obci 

Hlasování č. 2 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 47/1/2025:  

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje program 1. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 

Dlouhopolsko v roce 2025. 

4.  Schválení smlouvy na dopravní obslužnost  
Zastupitelstvo projednalo schválení příkazní smlouvy s městem Nymburk na dopravní 

autobusovou obslužnost na rok 2025. Na 246 obyvatel k počátku roku 2025 činí částka 

příspěvku  50 430,-Kč (= 205,- Kč na osobu).  

 
Hlasování č. 3 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 48/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje příkazní smlouvu na zajištění autobusové dopravy v roce 2025. 

5. Přistoupení k Paktu starostů a primátorů pro klima a energii 
MAS Mezilesí navrhuje svým členům přistoupit k Paktu starostů a primátorů pro klima a 

energii. Přistoupení k Paktu pro obec znamená dobrovolný závazek k dosažení klimaticko-

energetických cílů do roku 2050. Dobrovolný krátkodobý závazek bude nastaven na snížení 

uhlíkové stopy o 30 % do roku 2030 a dlouhodobý závazek na snížení uhlíkové stopy o 80 % 

do roku 2050. Jedná se o společný závazek pro celé řešené území. Za účelem splnění těchto 

závazků bude v rámci realizace projektu vypracován akční plán pro udržitelnou energii a klima. 

Jedná se o společný dokument pro celé řešené území. Obce budou mít možnost ho použít jako 

energetickou koncepci obce, kterou je třeba uvádět např. při některých dotačních žádostech.  

V rámci projektu budou mít obce MAS na 2 roky k dispozici pracovníka, který jim bude radit 

s projekty a dotacemi v této oblasti (fotovoltaika, zateplení budov, úspory energie, výsadba 

stromů a zeleně, úprava vodních ploch) 

  
Hlasování č. 4 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 49/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje zapojení obce do projektu v rámci žádosti o podporu Místní akční 

skupinou Mezilesí v rámci výzvy Národního programu Životního prostředí č. 2/2024: Pakt 

starostů a primátorů pro klima a energii a pověřuje starostku obce podpisem dokumentu 

Závazků Paktu. 

  

6. Žádost o dotaci na neproduktivní investice v lesích  
Nová dotace MZ, dotace na projekty rozvoje venkova v rámci Strategického plánu SPZ na 

období 2023 – 2027. Páté kolo žádostí – výzva 43.73 je zaměřena na dotace na neproduktivní 

investice v lesích. 



Pro nás je zajímavá  podpořit vznik „lesoparku“ ve vyčištěné části lesa za kabinami na 

fotbalovém hřišti. Už je zde umístěno několik prvků pro děti. Prostor by se mohl vybavit např. 

dalšími herními prvky pro děti, místem k posezení, sportovními prvky. Je domluvena schůzka, 

která nám ujasní, co by se do dotace dalo zařadit. Starostka navrhuje podat žádost o dotaci např. 

pod názvem Rekreační a odpočinková zóna v lese Vacínek.  

  
Hlasování č. 5 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 50/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na neproduktivní investice v lesích 

vypsanou MZ na projekty rozvoje venkova v rámci Strategického plánu SPZ – výzva 43.73. 

7. Projekt chodníky 
Oslovili jsme tři projektanty ohledně zpracování projektu na rekonstrukci chodníků. Při 

hodnocení nabídek jsme vzali v úvahu cenu projektu, návrhy řešení problémových úseků 

chodníků a reference obcí, kde byly realizovány jejich projekty. Na základě tohoto vyhodnocení 

jsme vybrali projektanta, který bude současně pracovat na projektu místní komunikace 

K Úvozu.   

Hlasování č. 6 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 51/1/2025:  

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku uzavřením smluv na vypracování projektů na 

rekonstrukci chodníků a výstavbu komunikace K Úvozu.  

8. Územní plán – schválení ÚP s regulačními prvky 
V prosinci jsme uzavřeli smlouvu na vypracování územního plánu obce Dlouhopolsko s Ing. 

Arch. Milanem Vojtěchem. V současné době spolupracujeme na zadání územního plánu s Mgr. 

Kurčíkovou z MěÚ Poděbrady.  

Vyzýváme vlastníky pozemků vhodných pro výstavbu, aby se na OÚ obrátili se svými návrhy, 

které by chtěli zohlednit v územním plánu. Prosíme o předání podnětů písemně, nebo si 

domluvte schůzku nejpozději do 31. 3. 2025. 

V zájmu obce je, aby ÚP zajistil rozvoj obce ve správném směru  a na druhé straně zabránil 

nevhodné výstavbě jak v obci, tak na přilehlých pozemcích. Proto navrhuji pořídit územní plán 

s regulačními prvky, který by nevhodné výstavbě mohl zabránit.  

Hlasování č. 7 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 52/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schválilo pořízení územního plánu obce Dlouhopolsko s regulačními 

prvky.  

 

9. Zahájení výstavby optické sítě Cetin 
Společnost CETIN zahájila v obci výstavbu optické sítě. V této chvíli jsou vyznačené stávající 

sítě. Následně se budou postupně připojovat nemovitosti. Majitelé nemovitostí zahrnutých do 

projektu budou postupně osloveni kvůli zavedení optické sítě do domu nebo k hranici pozemku, 

což by měla být první fáze stavebních prací. Poté dojde k položení optických kabelů 



v jednotlivých částech obce, začít by se mělo na Malé Straně. Prosíme všechny o spolupráci 

s pracovníky firmy.  

 

10.  Schválení podpisu dohody o poskytnutí dotace - Úprava pomníku T.G. 

Masaryka z roku 1938 a oprava pomníku padlým v první světové válce  
Obci byla schválena dotace na obnovu pomníku T.G.M. a pomníku padlým v 1. sv. válce. Práce 

na obnově pomníku T.G.M. byly dnes zahájeny, firma si odvezla bustu ke konzervování a 

opravě.  

Starostka žádá zastupitelstvo o schválení podpisu dohody o poskytnutí dotace.   

Hlasování č. 8 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 53/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje a pověřuje starostku, aby podepsala dohodu o poskytnutí dotace 

na projekt rozvoje v rámci Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023-

2027,  reg. č. 24/001/52775/128/000761. 

11. Rychlostní radary 
Starostka a místostarostka z pověření zastupitelstva provedly výběr firmy, u které objednáme 

rychlostní radary. Jedná se o radary s třemi barvami písma, a nápisem Zpomal. Jeden bude 

umístěn na příjezdu od Chlumce na sloup osvětlení, druhý na příjezd od Poděbrad na 

samostatný sloup se solárním napájením. 

Starostka navrhuje ke schválení nákupu dvou radarů od firmy VPO dle předložené nabídky 

v ceně 127 655,-Kč. 

Hlasování č. 9 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 54/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schválilo nákup radarů od vybrané firmy VPO dle nabídky. 

12.  Znak a vlajka obce 
Provedli jsme výběr z několika firem pro nákup obecního znaku pro OÚ a budovu školy, dále 

pro nákup obecních vlajek a vítacích cedulí na kraj obce. Zvažujeme i další možnosti, ceny jsou 

hodně vysoké. 

 

13. Práce na výstavbě komunitního centra  
Od prosince probíhají práce na vybudování komunitního centra. Schválená dotace na projekt 

ve výši 500 000,- bohužel po dvou letech zdražování nestačí, aby bylo možné centrum dokončit 

a zkolaudovat, je nutné navýšit částku na výstavbu a uzavřít dodatek ke smlouvě na dokončení 

prací. Částka bude ještě upřesněna, ale jedná se o maximální výši do 150 000,-Kč.  

Hlasování č. 10 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 55/1/2025:  

Zastupitelstvo obce pověřilo starostku uzavřením dodatku ke smlouvě o stavebních pracích do 

maximální výše 150 000,-Kč. Plánované další práce na rekonstrukci školy dosáhnou patrně 

částky 250 000 - 280 000, -Kč.  



14. Těžba dřeva v obecním lese 
Čtyřmetrové kusy tvrdého dřeva, navrhovaná nová cena 1.500,- Kč za m3. Snížení ceny 

z 1.900,- na 1.500,-. 

Hlasování č. 11 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 56/1/2025:  

Zastupitelsko obce schvaluje cenu 1.500,- Kč za 1 m3 hotového vytěženého dřeva ve 4m 

kládách. 

15.  Smlouva na odběr drobného elektroodpadu 

Obec na základě požadavku z řad občanů poptala možnosti pro odkládání použitých výbojek 

nebo baterií a drobného elektrozařízení. Podařilo se vyjednat spolupráci s firmou ASEKOL, 

sběrné boxy budou prozatím umístěny na OÚ. 

Hlasování č. 12 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 57/1/2025:  

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku k podepsání smlouvy o využití obecního systému 

odpadového hospodářství pro zpětný odběr odpadních elektrozařízení. 

 

16.  Odměna starostky a místostarostky  
Od roku 2023 došlo již 2x ke změně tabulkových platů. Za dobu, co jsme v úřadu, jsme si 

odměny nenavyšovaly. Agenda narůstá, vyřizujeme si samy veškeré dokumenty, žádosti o 

dotace a teď jsou v procesu přestavby, rekonstrukce a zahájí se optické sítě, pracovní vytížení 

ještě narostlo. Navrhujeme zvýšení odměn pro starostku a místostarostku dle tabulky 

odměňování  neuvolněných zastupitelů pro rok 2025. 

Hlasování č. 13 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 58/1/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení odměn pro starostku a místostarostku dle tabulkové 

výše odměn pro neuvolněné zastupitele. 

Zastupitelé stále odmítají odměny. Všem děkujeme za podporu a práci, vážíme si Vás. 

17.  Inventarizační zpráva 
Inventarizační komise byla ve složení předsedkyně inventarizační komise: Pavla Průšová a 

členové inventarizační komise: Jan Průša, Bohumil Knytl a Ing. Martina Knytlová  ustavena na 

veřejném zasedání Zastupitelstva obce Dlouhopolsko 10.12.2024. Komise byla doplněna na 

základě požadavku komise o pana Jindřicha Řehounka. 

Proškolení proběhlo 16.12.2024. Komise provedla inventarizaci majetku v uvedeném složení 

dne 24.1.2025. Komise kontrovala majetek obce na základě podkladů, které připravila účetní 

obce Dlouhopolsko paní Pavla Karásková. Komise zkontrolovala položky z připravených 

seznamů majetku, které jsou uložené v prostorách obecního úřadu, skladu, knihovny, hasičské 

zbrojnice, budovy bývalé školy, garáže a dílny. Rovněž byly ověřeny položky nacházející se na 

hřišti SK Dlouhopolsko z.s. Závěr - inventarizační komise shledala všechny položky ze 

seznamu majetku obce v pořádku.  



 

Hlasování č. 14 (přítomno 5 členů ZO):   pro: 5   proti:0   zdržel se:0 

Usnesení č. 59/1/2024: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje inventarizační zprávu. 

 

18.  Informace o dění v obci 

 

- box na zásilkové služby společně s elektronickou úřední deskou - nabídka na pořízení 

230.000,- Kč + roční provoz 40.000, -> zatím nebudeme pořizovat, pokud nebude speciální 

dotace nebo nebude el. deska povinná 

- podnět od pana Okrouhlého - požadoval poskytnutí všech dohod na DPP/DPČ, jaro 2023 - 

prosinec 2024 

- připravujeme další číslo zpravodaje 

- proběhla řada schůzek s:  

- MAS v Opočnici – energetická koncepce MAS 

- se starosty v Pdy – setkání starostů – ME v chůzi 

- IKEA – plánování kuchyně do školy + nastavení parametrů pro rozvody elektro, vody, odpadů  

-p. Stránský – aktualizace Triády + nové moduly, postupy při využití panelu Seznam obyvatel 

v MUNIS  

-p. Zedník – školení pro e-občanku 

- semináře od MAS – připravované dotační výzvy, fundraising, rozvíjení komunitního života v 

obci 

- prořezání stromů - v jednání je plošina, budou prořezávány stromy, jak obecní, tak soukromé 

zasahující do komunikace a chodníků 

- budeme muset pořídit novou spisovou službu, aby splnila požadavky, které mají v budoucnu 

platit pro obce 

- malá změna územních úprav Opočnice – hranice pozemku před odchovnou 

- škola -  předání bytu proběhlo na dvakrát, byt je ve velmi špatném stavu, zničené vše co šlo, 

plíseň, opadaná omítka 

  - během jara plánována schůzka ohledně projektu na rekonstrukci bytu a školní zahrady, 

z bytu -> OÚ + knihovna, místo OÚ -> bytová jednotka 

- opravena jímka u OÚ – nová jímka za 206.000,- Kč (nová betonová jímka + zemní práce při 

uložení) 

 

 

 



Diskuze: 

p. Janouchová - dotaz k územnímu plánu 

p. Martínková - dotaz k Proutnici 

 

 

Starostka obce poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání v 20:30 hod. 

 

Starostka obce: Mgr. Hana Míčová 

 

 

Zapsala: Ing. Martina Knytlová 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    Jan Průša 

    

   Bohumil Knytl 

 

 


